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Úvodník 

Milí čtenáři, 
jako 9. třída Vás vítáme u dalšího čísla Školního větrníku. I od nás se dočkáte dvou 

čísel našeho školního časopisu, který by měl seznamovat s tím, co se na naší škole 

událo, co se chystá, ale také by měl trochu pobavit. Doufáme, že se nám to alespoň 

trochu povedlo a že si četbu užijete a časopis se Vám bude líbit. 

Co nás čeká a nemine 

• 16. 12. od 7:55 do 11:30 v Semilech-Pět rad pro Bertu, prevence k poruchám příjmu 

potravy, 9. třída  

• 17. 12. od 7:55 do 11:30-Muzeum Semily, 7. třída  

• 19. 12. na celý den v Praze-výstava Tutanchamon a vánoční Dlaskův statek v 

Dolánkách, 4. a 9. třída  

• 19. 12. na celý den ve Dvoře Králové-ZOO a exkurze v pevnosti Josefov u Jaroměře, 6. 

a 8. třída 

• 20. 12. dvě představení Divadélka pro školy z Hradce Králové pro 1. a 2. stupeň 

• 28.1. 2025 přijímací zkoušky nanečisto pro 9. třídu (celostátně) 

• 7. a 8. třída doufá v dobré sněhové podmínky a těší se na lyžařský výcvik 

• Nezapomeňte, že do školy se vracíme po Vánocích 6. ledna! 

Anketa: 

Líbili se vám čerti? 

Kladné názory: 89 

Nejoblíbenější část: Mikuláš 

Záporné názory: 13 

Nejméně oblíbená část: šahání do sklenic se slizem  

 

Perličky z lavic 

• Kdo byl tvůrce buněčné teorie? - Andersen nebo T. G. Masaryk. 

• Chemické prvky jsou v tabulce seřazeny podle... - abecedy. 

• Květy oboupohlavný obsahují nejen spermie, ale i vajíčka. 

• Přemnožené sinice tvoří na hladině rybníka lekníny. 

• Chromozomy se podílejí na přenosu dědičných infekcí. 

 



Stalo se… 

Tma přede mnou 

12. září se 4. třída vypravila do Vrchlabí na akci Tma přede mnou aneb dotkněme se 

Krkonoš, kterou pro naše žáky pořádal Krkonošský národní park (KRNAP). Pro špatné počasí 

měli organizátoři připravený program pro děti v budově. Řešili různé úkoly s využitím jiných 

smyslů než zraku. Pomocí hmatu děti poznávaly druhy plodů a dvojice přírodnin, které patří 

k sobě, a poslechly si zajímavou přednášku od nevidomé paní, kterou doprovázel její 

čtyřnohý pomocník. 

Kateřina Koňáková  

Na skok v Praze 

Dne 5. listopadu 2024 jsme jeli se školou (8. a 6 třída) do Prahy na Petřínskou rozhlednu a na 

exkurzi do specializované policejní laboratoře (Oddělení kriminalistické techniky a expertiz 

Vojenské policie se sídlem v Praze). Jedná se o pracoviště, kam žáci základních škol obvykle 

nemají přístup, ale pan učitel Tocháček nám to zařídil, za což děkujeme. Jeli jsme s panem 

Rážem z Bozkova, nabíral nás u školy. Cesta tam byla velmi pohodová a projeli jsme bez 

zastavení na Strahovský stadion. Od stadionu jsme si to šlapali k rozhledně Petřín. Tam jsme 

se rozdělili na dvě skupiny po 20. Jedna skupina šla na Petřín a druha šla na exkurzi do 

laboratoře neboli OKTE. Je to specializované pracoviště zaměřené na kriminalisticko-

technickou expertizu a expertizní činnosti – na mechanoskopii, datkyloskopii, trasologii…  

Abych vám to vysvětlil, co to znamená-tam umí vytáhnout všechny informace z mobilního 

telefonu a počítače. Taky tam dělají otisky prstů a fotí kriminalisty. Někteří vyvolení si mohli 

dokonce pochovat místního mazlíčka, co byl asi tři metry dlouhý had jménem Eda. Potom 

jsme se vyměnili a šli na Petřín. Než jsme vylezli 229 schodů do nejvyššího dostupného místa 

v rozhledně, tak byli někteří udýcháni. Díky krásnému počasí jsme viděli skoro celou Prahu. 

Po dlouhém kochání jsme už bohužel museli sejít těch 299 schodů zase dolů po absolvování 

zrcadlového bludiště jsme pokračovali už společně na Pražský hrad a do katedrály sv. Víta. 

Potom nás už jen čekala dlouhá cesta domů. 

V Praze jsme už letos byli podruhé, v září se naše (8.) třída podívala na Letiště Václava Havla, 

kde jsme se dostali přímo na letištní plochu a pozorovali jsme odlétající a přistávající letadla 

z bezprostřední blízkosti, kromě toho jsme se podívali i na pracoviště letištních hasičů a 

prohlédli jsme si jejich vybavení. I to byla velice zajímavá exkurze na místa, kam se běžný 

návštěvník nedostane. 

Štěpán Patera, 8. třída 

 



 

 

 

6. a 8. třída v Praze 

 

 

Středověká výstava v semilském muzeu 

Na začátku října deváťáci navštívili velmi vydařenou, zajímavou a poučnou výstavu o 

středověku v semilském muzeu. Celou výstavou nás provázely zbraně, brnění, mučící 

nástroje, hudební nástroje, kostýmy a další, ale nejlepší na tomto všem bylo, že jsme si 

mohli spoustu věcí vyzkoušet. Takže to byla taková škola hrou, jak si ji představoval třeba i 

Komenský. V prosinci tutéž výstavu navštíví ještě sedmáci. 

                                                                                     

 
        Roman pasuje Honzu                                         Středověké šaty    

 



Výlet do psího útulku – 7. třída 

25. října jsme už podruhé vyjeli do psího útulku v Nové Pace. I tentokrát jsme jeli s paní 

učitelkou Haklovou. Autobusem nás tam dovezl pan Josífek. Cesta byla super. Po příjezdu do 

útulku jsme se rozdělili na několik skupin po třech a více lidech. Každá skupina si vzala 

jednoho psa. Se psy jsme se vydali na malý okruh po louce a lesem. Procházka se psy hezkou 

krajinou se nám všem líbila. Po návratu z procházky jsme odevzdali psy a šli jsme se ještě 

pomazlit s kočkami. V útulku byly kočky jen dvě a neměly žádné jméno, ale psi se jmenovali 

například Bohouš, Kuba, Charlie a Korsika. Nepřijeli jsme s prázdnou a také jsme s sebou 

přivezli pro obyvatele útulku něco na zub. Nakonec jsme posvačili i my a autobusem zase 

odjeli do školy. Výlet se nám líbil a těšíme se na další. 

Anna Pacholíková, 7. třída 

 
7. třída se sbírkou na útulek                                                 Paní učitelka Haklová se psem 

 

Prevence proti AIDS 

23. října 8. a 9. třída vyjely do Semil na program s tematikou prevence proti AIDS, která se 

odehrávala v Gymnázium Ivana Olbrachta. Absolvovali jsme 5 stanovišť a na každém jiný 

úkol, který jsme se museli pokusit splnit co nejlépe. Studenti gymnázia měli akci připravenou 

hezky, byla zajímavá, poučná a také vtipná. Všem žákům se líbila. 

 



 

 

 
8. a 9. třída v Gymnáziu Ivana Olbrachta v Semilech 

IQ Landia 

Krajský úřad Libereckého kraje vypsal v letošním školním roce dotaci na dopravu do IQ 
Landie, vědecko-zábavního centra v Liberci. Zkusili jsme o ni požádat, a protože to vyšlo a 
získali jsme na dopravu 20 000 Kč, mohlo se začít plánovat. Je dobře, že se můžeme s dětmi 
vydat za praktickou „vědou“, protože oproti školám z větších měst zase tolik příležitostí 
nemáme a navíc se všude musíme dopravovat, což někdy není úplně jednoduché. 
Taková nabídka se tedy neodmítá, a tak se 17. října vydali žáci a žákyně 6. a 8. třídy na 
návštěvu tohoto populárního centra. Pro šesťáky to nebyla první návštěva, o měsíc dříve už 
tu zažili program Jedlá chemie, takže už tušili, do čeho jdou. 
Osmáci tentokrát absolvovali program v laboratoři zaměřený na poznávání lidského těla, 
zatímco šesťáci procházeli bohaté expozice. Měli připravený pracovní list s úkoly, které se 
týkaly učiva probíraného v zeměpisu.  
V IQ Landii je obrovské množství exponátů, modelů a informací, díky kterým mohou žáci 
daleko lépe pochopit probíranou látku. Vše vidí v souvislostech a mnohé si mohou i 
„osahat“.  
Na závěr naší návštěvy jsme zhlédli velmi působivou Science show, která se sestávala z velmi 
atraktivních chemických pokusů.  
V listopadu je ještě do IQ Landie vydali na vybrané programy 9. a 5. třída, ty si tuto dotaci 
také užili. 
Akce byla velmi vydařená a my nebudeme ani příště váhat podobné příležitosti využívat. 

L. Burgermeisterová 



 
8. třída zkoumá kosti 

            
Roman dělá pokusy 

Svatováclavská bojovka 

Den před svátkem svatého Václava si 9. třída připravila pro zbytek školy Svatováclavskou 

bojovku. Po chodbě jsme vylepili papírky s otázkami typu: jak se jmenovala Václavova 

babička nebo kde byl Václav zavražděn. Pokud jste na všechny otázky odpověděli správně, 

vznikla vám tajenka. Ta skupina, která vyluštila tajenku nejrychleji, dostali za odměnu 

papírovou svatováclavskou korunu. 



 

 

                               
1. třída s korunami              

Prevence proti alkoholu 

V pátek 4. 10. se 9. třída zúčastnila prevence proti alkoholu v semilském kině Jitřenka. V 

podobě divadelního představení nám zahráli herci divadla Divadelta 3 různé a krátké 

situace, které se mohou stát při pití alkoholu od stavění závislosti po smrtelnou bouračku. 

Hru vždy po chvíli zastavili a diváci sami museli rozhodnout o pokračování tak, aby se příběh 



ubíral správným směrem. S tímto divadlem se potkáme také při představení Pět rad pro 

Bertu, které se bude věnovat problematice poruch příjmu potravy. 

Burza škol v Semilech 

5. 11. se 9. a 7. třída vydala do Semil na burzu škol, která se konala v Kulturním centru. Pro 

ty, co ještě nevědí, kam dál na školu, to byla vlastně EDUCA v Liberci sice v malém, ale velká 

možnost se rozhodnout. Na malý prostor tam bylo poměrně dost středních škol, každá měla 

svoje místo, kde jsme se mohli dozvědět něco nového o škole, která nás zajímala, a případně 

se na něco zeptat. Každý si mohl vybrat to, co ho zajímalo, případně najít úplně nový obor, o 

jehož existenci zatím ani nevěděl. Určitě užitečná akce. 

 
7. třída v rozhovoru  

Krakonošův divadelní podzim – Tarsan 

8. října se 8. a 9. třída šla kouknou na muzikál Tarsan v rámci přehlídky Krakonošův divadelní 

podzim. Jedná se o biblický příběh svatého Pavla z Tarsu, který ušel 10 000 kilometrů a na 

svých cestách navštívil například města Jeruzalém, Damašek, Athény nebo třeba Řím, který 

se mu stal osudným. Ale jak se představení líbilo žákům? Tady máte některá hodnocení od 

našich deváťáků: 



Děj představení byl převážně srozumitelný. Textu jsem zcela neporozuměl pouze při zpívané 

formě. To jsem se cítil ztraceně. V první části se moc nic nedělo, proto na mě představení 

působilo zdlouhavě a nudně. Druhá část byla naopak v dobrém tempu, člověk se ke konci již 

nenudil. 

David Veber – z kráceno 

Herci podali opravdu dobrý výkon a bylo vidět, že je to opravdu baví, ale spousta jich na mě 

na jevišti působila chaoticky a zmatečně, ačkoli taneční čísla byla u některých scén skvělá a 

hezky doplňovala scénu. Role obou Svědomí byly podle mě matoucí. Do konce jsem si 

myslela, že se jedná o anděly, kteří mají Pavla doprovázet do nebe. Po hudební stránce 

obdivuji Luďka Strašáka, že vše odehrál sám na více nástrojích. Ačkoli mělo představení 

spoustu nedokonalostí, ráda se půjdu na vystoupení podívat znovu. 

Karolína Patočková – zkráceno 

Představení se mi opravdu líbilo. Děj byl promyšlený a dobře upravený. Na mě to bylo 

dlouhé, ale zase jsem se dověděla spoustu nových věcí. Po pravdě jsem to čekala horší, něco 

jako dvě hodiny o křesťanství, kde mi bude řečeno, v co mám věřit. Od prvního dojmu to ale 

bylo naopak, což mě mile překvapilo… U rekvizit se mi líbilo, že měli jen jeden stůl a pár židlí, 

ale i tak dokázali zahrát skvělé divadlo. Ale co se mi opravdu líbilo, byla hudba. Obdivovala 

jsem jejího autora, který také hrál na piano, kytaru, ještě upravoval hlasitost mikrofonů… 

toto představení hodnotím opravdu skvěle, i když mělo chyby. 

Tereza Chladilová – zkráceno 

Překvapily mě mikrofony položené na jevišti, ale byly pochopitelné, protože by někteří 

nebyli slyšet, ale když je pokládali na zem, udělalo to někdy nepříjemný zvuk, Světlo bylo 

dobré, ale občas se stalo, že třeba někteří nebyli dobře vidět, nebo bylo rozsvíceno až moc, 

že byl rozsvícený celý sál a rušilo to. Představení se mi ale líbilo a splnilo účel, pochopili jsme, 

o čem to je. 

Adéla Knopová – zkráceno 

Líbily se mi písně a hlavně to, že všichni dostali prostor si zazpívat. Taneční choreografie byla 

hezká a zpestřila celé představení…Téma mi nevadilo, jenom mi v některých chvílích unikalo, 

kde se hlavní postava nachází. Celkový dojem mi trochu kazilo to, že menší děti ve scénách 

pobíhaly od jednoho konce jeviště ke druhému a nezapojovaly se do děje. Neviděl jsem 

smysl, proč tam vlastně byly. Představení bylo trochu dlouhé, ke konci jsem nebyl už moc 

soustředěný. Mohlo to být o půl hodiny kratší. 

Karel Kodejška – zkráceno 

 

 



První a druhá třída na cestách 

V polovině října se děti z 1. a 2. třídy naší školy zúčastnily exkurze do Liberce. Nejdříve 

navštívily záchrannou stanici Archa. Zde měly jedinečnou příležitost seznámit se s volně 

žijícími živočichy, kteří se nacházejí v péči odborníků, a také s útulkem pro psy a kočky. V 

rámci exkurze se děti dozvěděly zajímavé informace o tom, jak je možné těmto zvířatům 

pomáhat a jaká péče je potřeba k jejich uzdravení a návratu do volné přírody. Součástí 

programu bylo také předání pamlsků, které děti pro zvířata přinesly. 

Další zastávkou byla botanická zahrada, kde na děti čekal program "Vodohrátky". V jeho 

průběhu se děti zábavnou formou seznámily s koloběhem vody v přírodě. Dozvěděly se, 

kudy musí kapka vody putovat a co dobrého nebo zlého ji může cestou potkat. Program byl 

doplněn o herní stanoviště, která pomohla dětem lépe pochopit důležitost vody v 

ekosystému. Následná prohlídka akvárií, kde děti mohly pozorovat různé vodní živočichy, 

byla velkým zážitkem. 

Poslední zastávkou této pestré exkurze byla zoologická zahrada. Zde děti viděly mnoho 

exotických zvířat a měly možnost seznámit se s různými druhy, které v naší přírodě nežijí. 

Exkurze tak byla nejen vzdělávací, ale i velmi zábavná a dětem přinesla mnoho nových 

poznatků a radosti. 

Výlet se vydařil a všichni se už těší na další podobná dobrodružství. 

Na základě instrukcí J. Vodseďálkové napsala AI 

 

 

 

 

 



 

 

Mikuláš v naší škole 

Jak je u nás zvykem i tento rok jsme si jako deváťáci připravili pro 1. i 2. stupeň Mikuláše. 

5. 12. jsme předělali učebnu fyziky do vzhledu pekla, s hudbou a kostýmy čertů bylo hotovo. 

Žáci museli v našem pekle plnit úkoly, například zametat, míchat v kotlíku, rovnat dřevo, 

hledat ne sklenicích zvířata a další. Některé úkoly byly opravdu náročné. Sáhněte si do 

sklenice, když nevíte, co tam na vás číhá. Ale všichni statečně prošli celou trasu a se vším se 

vypořádali. Poté však přišel Mikuláš s anděly a ty už hlavně zajímalo, jestli byly děti hodné 

(však měl vše pečlivě zaznamenáno na tajemné listině), těmto bytostem musely děti 

zazpívat nějakou písničku či zarecitovat básničku, což bylo těžší a zdlouhavější než samotná 

cesta peklem. Za odměnu každý dostal perník, ale pro ty, co přece jen trochu zlobili, jsme si 

my čerti přišli zvlášť. Dali jsme je do pytle a odnesli k Luciferovi, který jim důrazně domluvil a 

u kterého se snad už poučili. 



 
9. třída na Mikuláše 

 

 

 

Ani ti nejmenší se ničeho nebáli a odvážně vstoupili do pekla… 

… nakonec je všechny čekala odměna. 

 



Vánoční jarmark 

Dne 3. 12. 2024 se konal na naší škole vánoční jarmark. Od 14:30 si mohli návštěvníci 

zakoupit výrobky od našich žáků i učitelek, ochutnat cukroví a jednohubky v naší kavárničce 

nebo vyrábět svícny u paní učitelky Haklové. Od 16:00 začal na sále program, kde například 

vystoupil M. Jackson v podání Pepy Řeháka (1. třída) nebo přišlo samo peklo ztělesněné 

3. třídou. Dále si 5. třída připravila krásnou hru Půjdem spolu do Betléma a kytarové 

vystoupení od Terezky Tocháčkové. 2. a 4. třída nám zazpívala pásmo písní a koled. Mohli 

jsme i slyšet recitaci žáků 7. třídy nebo kytarové sólo od Zdendy Petřiny (9. třída), který 

zahrál skladbu Eruption kapely Van Halen, nebo hru na piano Tomáše Havlíčka (8. třída). Žáci 

6. třídy nás seznámili s vánočními zvyky v různých zemích. Vystoupení během večera byla 

spousta. Na závěr nám všichni žáci zazpívali vánoční písničky a paní ředitelka pronesla pár 

slov. Letošní jarmark se jako každý rok se vydařil a děkujeme všem, kteří se na nás přišli 

podívat. A ještě úplně nakonec děkujeme divadelníkům za zapůjčení praktikáblů, bez kterých 

byste na naše účinkující neviděli, a místní pekárně, která nám poskytla část materiálu na 

výrobu cukroví. A našim kuchařkám za pomoc při jeho pečení a skvělý čaj. 

Tereza Chladilová, 9. třída 

 

5 žáků 9. třídy, 1 žák 8. třídy a 1 bývalý žák 

 

Prodej výrobků 



 

Kavárnička 

 

Prozatímní sbor tvořený žáky různých tříd zpívá na jarmarku 

 

 

Dílnička pro malé 

 

 

Dílna pro velké 



 

Z. Petřin 

 

J. Řehák 

 

 

 

 

Živá knihovna povolání 

22. října 9. třída jela do semilského Kulturního centra na akci Živá knihovna povolání. Jedná 

se o to, že si několik firem a povolání udělalo stánek a my jsme se u nich střídali s jinými 

školy. Byly tam firmy jako třeba Crytur, ČEZ nebo dokonce městská policie.  



  

EDUCA  

Jelikož už začíná být výběr škol žhavým tématem, tak 8. a 9. třída vyrazily do Liberce. Jejich 

cílem byla Home credit aréna, ve které se uskutečňuje jeden z největších veletrhů škol a 

firem - EDUCA. Žáci měli 2 hodiny, aby se porozhlédli a zkusili si najít budoucí školu nebo 

budoucí obor, na který by chtěli jít. Každá škola a firma měla svůj jednotlivý stánek, u 

kterého se mohli žáci dozvědět podrobnější informace. Kromě toho také firmy nabízely malé 

suvenýry v podobě tužek, propisek a dalších kancelářských potřeb, aby žáky nalákaly. 

Bohužel Vysoké nad Jizerou nebyla jediná škola, která využila tuto příležitost, a tak byl 

pohyb po areálu kvůli davu lidí často obtížný. I přesto jsem si jist, že většině tato akce 

pomohla rozšířit nové obzory. Ve 12 hodin nastal odjezd zpátky do Vysokého nad Jizerou. Na 

závěr snad ještě připomeňme, že dopravu i letos hradil formou dotace Krajský úřad 

Libereckého kraje, což nám. přespolním, dost zjednodušuje život. Miniburza škol se konala i 

u nás na škole v době, kdy probíhaly listopadové třídní schůzky, ale bohužel nebyla příliš 

navštívená, i když se tu sešlo 5 středních škol. 

Vojtěch Zemánek, 9. třída 

Technikem v autobranži 

15. listopadu jsme se tradičně zúčastnili akce Technikem v autobranži, kterou v rámci dnů 

otevřených dveří pořádá IŠS ve Vysokém nad Jizerou. Jako první jsme se koukli do učeben, 

jak a co se na škole učí, a následně jsme zavítali do jídelny. Potom nás čekalo několik úkolů, 

jako například vyměnit kolo u auta, poznat značky aut nebo poznat jejich díly. Za každý úkol 

jsme dostali body podle toho, jak jsme si vedli. Po dokončení všech úkolů jsme si sečetli 



body, vybrali si odměnu a šli zpět do školy. Celá akce byla jako minulý rok záživná a 

zajímavá. 

 
9. třída na IŠS 

Míša veze paletu                                                       Tereza mění kolo 

 

Co dělat v sobotu? Vzhůru na Krkonoše 

V sobotu 19. října jsme s pěti zájemci z druhého stupně vyrazili za krásnými krkonošskými 

panoramaty. Doprava nebyla úplně jednoduchá, sice byla perfektně naplánovaná, ale 

semafory nám cestu zkomplikovaly. Poslední spoj, kterým jsme se chtěli dostat na 

Špindlerovu boudu, ujel, bylo tedy nutné hledat jiné řešení, což se nakonec povedlo. Naše 



cesta tak mohla vést ze Špindlerovy boudy po cestě česko-polského přátelství na Vysoké 

kolo a dále ke Sněžným jamám, kde se nám naskytl úžasný výhled na polskou stranu, který 

byl odměnou za náročnou cestu. Dále naše túra pokračovala přes Violík, pramen Labe, 

Dvoračky a přes Rokytno do Rokytnice nad Jizerou, odkud už jsme pokračovali autobusem. 

Statečně jsme ušli 21 kilometrů a příště se těšíme na další výlet. A určitě rády přivítáme i 

další zájemce a příznivce pěších túr, kteří se chtějí přidat 

                                                                                        V. Farská a L. Burgermeisterová 

 

 

Ukázka literární tvorby na naší ZŠ 

Tentokrát v 8. třídě vytvořili předvánoční příběh na základě aliterace (opakování stejného 

písmena na začátku slov). 

Vánoční večírek 

Všudypřítomný Vašek vaří vánoční večeři. Včera vyraboval večerku. Všude voní vanilkové 

věnečky, Vaškovy vysněné. Vyretušoval vánoční výtvory ve vitríně, vyklidil, vyluxoval, vyčistil 

vilu. Vánočně vyzdobenou větévku vsadil vedle vitríny. Větřil Věru, Věra vešla, vyzdobila, 

vyprala. Víno, veka, vajíčka, vodka, višně, vanilkové věnečky, výpečky, vlašák, viržinko, 

vidličky, vše vyrovnal vítězně vedle Věry. „Výtečně,“ vychvalovala Věra Vaškův vkus. Večer 

Vašek vedle Věry vyřkl významnou vánoční větu: „Veselé Vánoce, Věro!“ 

 



Reportáž 

Rozhovor s prvňáčky 

1) Líbí se vám ve škole? Ano, líbí. Paní učitelka je na nás hodná.  

2) Co se vám nejvíce líbí na škole? Jak je vyzdobená.  

3) Co vás tu zatím nejvíce baví? Máme rádi kreslení a psaní.  

4) Chodíte na obědy? Ano a moc nám chutnají.  

5) A jaký oběd vám nejvíce chutnají? Nejvíce nám chutná svíčková a špagety. 

6) Chodíte do družiny? Ano, moc se nám tam líbí. Nejradši si hrajeme s „minimaflem” a 

holky si ještě rády kreslí. 

Fotoreportáž 

Korálkování – vánoční dílna pro 1. stupeň 

 

 

 

 



 

 

 

 

Střípky… 

 

 

Vaření v Crazy baru – 7. třída 

 



 

8. a 9. třída navštívily výstavu na Zemanově statku ve Stanovém 

 

 

Drakiáda . 1. stupeň 

 
  

 

Sport 

Florbal 

Ve středu 4. 12. se konalo okresní kolo ve florbale v Jilemnici. Zúčastnil se jak tým kluků, tak i 

dívek z 9. a 8. třídy. Klučičí tým (Burgermeister Karel, Havlíček Tomáš, Hrazdil Jakub, Hrobař 

Matěj, Lukáš, Marek Štěpán, Petřina Zdeněk, Šilhán Jan) vyhrál první zápas 7:0 nad Jilemnicí, 

druhý prohrál 0:4 s Rokytnicí nad Jizerou a třetí vyhrál 4:0 nad Jabloncem nad Jizerou, dostal 

se tedy na 2. místo. Dívčí tým (Chladilová Tereza, Knopová Adéla, Lánská Dominika, Lánská 

Michaela, Paterová Michaela, Patočková Karolína, Vacková Amálie) byl o něco lepší, první 

zápas vyhrály 7:0 nad Jilemnicí a stejně dopadl druhý zápas nad Jabloncem nad Jizerou, 

dostaly se tedy na 1. místo. Oba týmy postoupily do dalšího kola, které se hrálo v Turnově. 

O týden později 11. 12. se hrálo další okresní kolo ve sportovní hale v Turnově, do kterého 

postoupily oba týmy. Kluci prohráli první zápas 1:4 proti Studenci, druhý prohráli 0:3 proti 

Turnovu (ZŠ Žižkova) a třetí opět prohráli 0:5 proti Lomnicí nad Popelkou, dostali se tedy na 



7. místo ze 7. Dívčí tým zase dopadl lépe, první zápas proti Lomnicí nad Popelkou sice holky 

prohrály 2:1, ale druhý zápas vyhrály 4:0 nad Studencem, dostaly se tedy na 2. místo ze 3. 

Ani jeden tým nepostoupil do krajského kola, ale všichni si to užili.  

 

 

A navíc v okresní konkurenci velkých škol si nevedli vůbec špatně, protože s našim počtem 

hráčů je velký luxus střídat, kdežto velké školy střídaly pořád, a měly tak k dispozici stále 

čerstvou krev. Což je pro nás sice nevýhoda, ale z míry nás to nevyvedlo. 

 

 

Přejeme vám všem krásné a klidné vánoční svátky a 

do nového roku 2025 hodně zdraví, štěstí a kolem 



samé milé, tolerantní a optimisticky naladěné lidi, u 

kterých v případě potřeby naleznete pomocnou ruku. 

 

 


